
 

 

Aan het college van Burgemeester en Wethouders van de gemeente Tilburg 

 

Betreft: vragen ex. Artikel 47 inzake vuurwerkoverlast 

Tilburg, donderdag 19 april 2018 

Geacht college,  

 

Op 5 januari heeft de GroenLinks fractie artikel 47 vragen gesteld over de voorbije jaarwisseling en 

de vuurwerkoverlast die dit met zich mee bracht. GroenLinks maakt zich grote zorgen over de 

onveilige situaties die (het afsteken van) vuurwerk met zich mee neemt. Grote partijen illegaal 

vuurwerk die in huizen wordt opgeslagen1, vuurwerkgeweld tegen hulpverleners en ieder jaar 

incidenten waarbij ook omstanders letsel oplopen. De Onderzoeksraad voor Veiligheid concludeert 

dat de jaarwisseling op veel plaatsen in Nederland het onveiligste feest van het jaar is.  

 

Hoewel de jaarwisseling van dit jaar nog ver weg is, berichtte het Brabants Dagblad op 10 april over 

een bericht dat minister Grapperhaus zich buigt over een plan om in de toekomst gemeenten de 

mogelijkheid te geven om al het knalvuurwerk binnen hun grenzen te verbieden. Dit plan is het 

alternatief voor een landelijk verbod op knalvuurwerk.  

Naar aanleiding van de eerder gestelde vragen en de berichtgeving in het Brabants Dagblad heeft de 

GroenLinks fractie de volgende vragen:  

1. Kan het college inzichtelijk maken in welke wijken en buurten in Tilburg er relatief veel 

vuurwerkoverlast is gemeld via de politie? Zo nee, waarom niet? 

2. Kan het college de raad inzicht geven in gemaakte schade aan gemeentelijke eigendommen 

dan wel private eigendommen door vuurwerkoverlast? Zo nee, waarom niet?  

3. Welke maatregelen kan het college nemen om schade aan gemeentelijke eigendommen in 

de toekomst tot een minimum te beperken? 

4. Is het college bekend met methodes tot het plaatsen van geluidmeters op daken die kunnen 

detecteren wat de plaats is van (illegaal) afgestoken vuurwerk?2 Ziet het college 

mogelijkheden dit in Tilburg in te zetten om vuurwerkoverlast beter te kunnen opsporen? 

5. Welke aanvullende inspanningen worden er door het college genomen om de 

vuurwerkoverlast, zowel tijdens de jaarwisseling als ook in andere maanden van het jaar, tot 

een minimum te beperken? 

6. Is het college bereid om extra handhavingscapaciteit vrij te maken, zowel in de weken 

voorafgaand als tijdens de jaarwisseling van dit jaar?  

7. Welke maatregelen kan het college nemen om geweld tegen hulpverleners te beperken? 

8. Is het college bereid, om eventueel via de VNG, te lobbyen bij het kabinet voor een algeheel 

verbod op knalvuurwerk in Nederland? Zo nee, waarom niet?  

                                                           
1 http://www.omroepbrabant.nl/?news/2730991243/150+kilo+online+besteld+zwaar+illegaal+vuurwerk+ingenomen+bij+grote+politie-
actie.aspx 
2 https://vng.nl/producten-diensten/vng-magazine/vng-magazine-nummer-15-2016/nieuwe-stap-in-aanpak-vuurwerkoverlast 
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9. Is het college bereid om, zodra het plan van minister Grapperhaus tot besluitvorming heeft 

geleid, over te gaan tot een algeheel verbod voor de verkoop van knalvuurwerk binnen de 

gemeente Tilburg? Zo nee, waarom niet? 

  

Dwayne Heuvelmans, raadslid GroenLinks  


